

主日崇拜程序

序 樂 Prelude		司琴 Pianist
頌 讚 Praise	11 諸天讚美 Praise the Lord! Ye Heavens, Adore Him 18 主我愛你 I Love You, Lord	會眾 Congregation
禱 告 Prayer		領會 Liturgist
主 餐 Communion	526 在主聖桌前 Here, at Your Table, Lord	劉再生牧師 Rev. Solomon Liu
獻 詩 Offertory	Take My Life and Let It Be Consecrated	葉灝華姊妹 Sis. Cecilia Yip
讀 經 Scripture	使徒行傳 2:22-24, 29-32, 36-39 Acts 2:22-24, 29-32, 36-39	會眾 Congregation
兒童主日學開始 Children are dismissed for their Sunday School		
證 道 Sermon	直到地極之根基	劉再生牧師 Rev. Solomon Liu
唱 詩 Praise	75 神未曾應許 God Hath Not Promised	會眾 Congregation
奉 獻 Offering		會眾 Congregation
報 告 Announcement		領會 Liturgist
三 一 頌 Doxology		會眾站立 Congregation
祝 禱 Benediction		卜現法牧師 Rev. Timothy Pu
阿 們 Amen		會眾站立 Congregation

本週事奉表 (2023年2月5日 10:00 AM) 元宵節

證道 Sermon 翻譯 Interpreter 領會 Liturgist 翻譯 Interpreter	劉再生牧師 劉智輝弟兄 何森泉執事 劉智輝弟兄	主日學 Sunday School	中文：劉再生牧師 劉趙秀娟師母 English & Youth: Joshua
司琴 Pianist	Sis. Cecilia Yip	Children Classrooms	Toddler: Sandy, Lucia Preschool: Alan, Lorina Wenli, Sandy 1-5G: Mary, Christine
招待 Usher	Haiyue Nie Lusheng	Sunday Lunch	宋運芬姊妹
Power Point	莫少聰、衛新濉弟兄	週五團契	Cancelled
音控 Audio	Kerwin Lin	地區小組	Cancelled
司獻 Offertory	Online Offering		

報告事項

1. 祝福大家元宵節快樂。
2. 歡迎初次蒞會參加崇拜的來賓與弟兄姊妹，願主賜福。
3. 教會實體主日崇拜以YouTube實況轉播，會眾請按個別情況選擇到教會或居家崇拜。崇拜後請繼續參加主日學，中文組由劉牧師帶領《約珥書》查經；劉師母帶領基督化家庭與婚姻(R203)；英語會眾與青少年合堂在二樓教室。
4. 週三(2/8)禱告會在網路連線進行，請參加。
5. 週四(2/9, 10:00 am)姊妹會在教會舉行，請參加。
6. 週五(2/10)青少年團契在線上聚會，週六(2/11, 6:00 pm)有福音影片觀賞，請參加；社青團契由劉明輝弟兄和張岳姊妹帶領，時間、地點另訂，請聯繫他們。
7. 本週請為五個家庭代禱——何森泉執事家、何承至弟兄家、何六妹姊妹、忻華弟兄家、李康妮姊妹家。
8. 達福地區上週受冰雪影響，交通、航空受阻，幸無嚴重災情，我教會弟兄姊妹家庭都平安，感謝主。
9. 弟兄姊妹若尚未收到2022年奉獻收據或記載有誤，請洽財務同工。
10. 肢體關懷與代禱： ** 為身體欠安的肢體——沈苡緣姊妹、張曉春姊妹令堂、Eddie Ashbrook弟兄、Richard Lilly弟兄、莫少聰弟兄令尊、葉衛平弟兄令堂、胡李竹君姊妹、卜牧師、卜師母。 ** 遠行肢體——張曉春姊妹已於上週五啟程回天津；葉衛平弟兄至加州探望母親行程(2/3-2/22)；李燕秋姊妹在北京；林志誠弟兄伉儷在台灣；古柏恩牧師伉儷在台灣宣教。

Announcements

1. Happy Lantern festival to all.
2. Welcome friends, brothers and sisters who are worshiping with us for the first time. May God bless you.
3. Our church Sunday Service is in-person worship with live-stream on **YouTube**. Congregation may participate worship at church or at home by individual situation. ** Chinese Sunday School will follow the worship, Pastor Liu leads bible study of the book of **Joel**; Mrs. Liu leads "**Christianity Family and Marriage**" (R203); English congregation and

- Youth in the same classroom at 2F.
- Wednesday (2/8) prayer meeting will be held online, please attend.
 - Thursday (2/9, 10 am) Women group meets at church, please attend.
 - Friday (2/10) Youth fellowship meets online, Saturday (2/11, 6:00 pm) watch a gospel film in church, please attend; Young professional fellowship is led by Bob and Yona, please contact them for details.
 - Please pray for five families this week: Deacon Ivan Ho family、Bro. Ed He family、Sis. Lucy He、Bro. Hua Xin family、Sis. Connie Lee family.
 - DFW area was affected by ice storm on last week had impacted traffic and aviation, but fortunately there was no serious disaster, our church families were safe, praise Lord.
 - For the 2022 offering receipt, please contact finance office if you haven't got it or any incorrect.
 - Intercessions: Pray for ** Physically weak: Sis. Irene Au, Sis. Joy Zhang's mother; Bro. David Yip's mother, Bro. Eddie Ashbrook, Bro. Richard Lilly, Bro. Scott Mo's father, Rev. Pu, Mrs. Pu, Sis. Judy Hu.
** People traveling: Sis. Joy Zhang went to China on last Friday to visit her mother; Bro. David Yip travel to SFO to visit mother (2/3-22); Sis. Karen Li in Beijing; Bro. & Mrs. J.C Lin in Taiwan; Rev. & Mrs. Krueger in Taiwan mission field.

上週統計 Last Week's Statistics (2023 年 1 月 29 日)

主日崇拜 Sunday Worship	90 人	姊妹會 Women Group	--- 人
禱告會 Prayer Meeting	6 人	週五團契 Friday Fellowship	--- 人
奉獻 Gen Offering:	\$925.00 (online), \$130.00 (cash)		

下週事奉 Next Week's Services (2023 年 2 月 12 日)

證道 Sermon	劉再生牧師	主日學 Sunday School	中文：劉再生牧師 劉趙秀娟師母 English & Youth: Joshua
翻譯 Interpreter	任偉良執事	Children Classrooms	Toddler: Sandy, Lucia Preschool: Yona Daisy, Sandy 1-5G: Mary, Christine
領會 Liturgist	邵勇弟兄		Sunday Lunch
翻譯 Interpreter	Sis. Lucy Wei	Sunday Lunch	Cancelled
司琴 Pianist	劉趙秀娟師母		
招待 Usher	Hua Xin Xiaolin Gu	地區小組	Cancelled
Power Point	莫少聰、衛新濰弟兄		
音控 Audio	Kerwin Lin		
司獻 Offertory	Online Offering		

榮耀華人浸信會

Glory Chinese Baptist Church

二〇二三年二月五日 February 5, 2023



萬民禱告的聖殿 The House of Prayer for All Nations
 聖潔平安的祭壇 The Altar of Holiness and Peace
 真理福音的基磐 The Foundation of Truth and Gospel
 成全聖徒的燈台 The Lamp for Perfecting the Saints
 貞愛家庭的見證 The Testimony of Sacred Household

耶穌回答說：那起初造人的，是造男造女，
 並且說：「因此，人要離開父母，與妻子連合，二人成為一體。」...

... Jesus replied, that at the beginning the Creator made them male and female,
 and said, 'For this reason a man will leave his father and mother
 and be united to his wife, and the two will become one flesh.'

馬太福音 Matthew 19:4, 5

6135 Holiday Lane, North Richland Hills, TX 76180

<http://glorycbc.org> glorycbc@hotmail.com (817) 614-8956

Solomon Liu Interim Pastor 劉再生顧問牧師 (H) (817) 400-82143